
 

Tillhör § 10, bilaga D1 

 

Fastighetsnämnden 

    2008-12-16 

 

    Ärende 10 

 

Stockholmsarenan – Program 

för en ny multifunktionsarena. 

Svar på remiss 

 

 

 Martin Michel (mp) 

    Yildiz Kafkas (mp) 

    Åke Mezán (v) 

 

 

Förslag till beslut 

 

Fastighetsnämnden beslutar 

 

att delvis godkänna kontorets förslag 

 

att avslå kontorets förslag om en ny kommersiell galleria i anslutning till den nya 

multifunktionsarenan. 

 

samt i övrigt anföra följande 

 

Miljöpartiet ställer sig positiv till den planerade multifunktionsgallerian och i det läge 

den är föreslagen. Ett viktigt skäl till lokaliseringen nära allmän kollektivtrafik är att 

besökare till den nya arena inte ska behöva använda bil.  

 

Däremot behöver vi inga nya gallerior alldeles intill Globenområdets redan befintliga 

affärscentrum. Risken för att småbutiker och närservice i Hammarbyhöjden, Årsta och 

Johanneshov konkurreras ut är uppenbar för oss.  

 

 

 

 

 

 


